
   

 

SMFF Styrelsens Verksamhetsplan för 2018 

Under 2018 kommer arbetet i huvudsak att handla om luftrumsarbete. Om vår 
delegationsansökan beviljas så kommer mycket arbete att behöva utföras. Redan nu vet vi 
att en databas med samtliga platser där SMFF-anslutna klubbar bedriver verksamhet måste 
sättas upp. Underlaget till databasen måste klubbarna hjälpa till med. 

En webbaserad utbildning i luftrum måste tas fram. Här sker ett samarbete med andra 
specialidrottsförbund inom RF i framtagandet av utbildningsplattformen. 
Utbildningsmaterialet och provfrågor får vi med största sannolikhet ta fram själva. Kravet 
med utbildning kommer troligtvis med delegationen för att möta EASAs kravbild. 

En övergång till elektroniska medlemskort kommer att påbörjas. Detta då kostnaderna för 
det elektroniska medlemskortet är avsevärt billigare än dagens plastkort. Uppdateringar i 
samband med utbildningar blir också mycket enklare och billigare.  

Det nya forumet lanseras förhoppningsvis under första kvartalet 2018. Där kommer det att 
behövas ansvariga och medlemmar som vill hjälpa till. Forumet är i nuläget tänkt att i många 
stycken ersätta SMFFs hemsida. På forumet kommer det att finnas klubb och 
fältinformation, gällande lagar och regler, utbildningsplattformen och mycket mer. 

Styrelsens representanter kommer fortsatt att delta på internationella mötena med EASA, 
EMFU, FAI, CIAM, Nordiska mötet med flera. 

Kontakterna med transportstyrelsen kommer att upprätthållas. 

 

 


